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 AKADEMICKÝ SENÁT 

  

  

V Praze dne 6. února 2025 

UKPF/56484/2025 

Zápis z 18. zasedání Akademického senátu Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

konaného dne 6. února 2025 

Přítomni:  Beran, Hurychová, Kudrna, Říha, Sedláček, Staša, Vyskočilová, Brída, Gangur, 

Chmela, Linzer, Milichovský, Nedzbala, Stoilov, Vítovec, Vráblíková, Wenkeová 

Omluveni:  Richter, Sobotka, Šustek, Urban 

Hosté:  Antoš, Boháč, Hájek, Handrlica, Honusková, Hrubá, Sojka, Svatoš 

Zasedání, které se konalo v prezenční formě v místnosti č. 117, zahájil kol. dr. Staša. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný, neboť je přítomno alespoň 6 akademických pracovníků a alespoň 5 

studentů. 

Kol. dr. Staša dále uvedl, že do návrhu zápisu z 17. zasedání AS PF UK byly zapracovány došlé 

připomínky. Další připomínky nikdo nevznesl. Zápis z 17. zasedání AS PF UK byl schválen tichým 

souhlasem. 

Kol. dr. Staša seznámil členy AS PF UK s navrženým programem 18. zasedání AS PF UK. 

Navržený program 18. zasedání AS PF UK: 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK  

2. Vyjádření ke jmenování vedoucího katedry 

3. Vyjádření ke jmenování vedoucího centra 

4. Koncepce doktorského studia od akademického roku 2025/26 

5. Dotazníkové šetření týkající se chování a interakcí na fakultě 

6. Různé 

Program byl jednomyslně schválen. 
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Kol. dr. Staša dále sdělil, že je nutné ustanovit komisi pro tajné hlasování k bodům č. 2 a 3. Do 

komise pro tajné hlasování byli navrženi kol. dr. Říha, kol. Wenkeová a kol. Vítovec. 

Usnesení č. 18/1: 

„AS PF UK ustanovuje komisi pro tajné hlasování ve složení kol. dr. Říha, kol. Wenkeová 

a kol. Vítovec.” 

(15 pro, 0 proti, 2 zdrž.) 

1. Sdělení děkana a informace z AS UK 

Kol. dr. Staša na úvod tohoto bodu předal slovo prof. Boháčovi, který rozdělil své úvodní slovo do 7 

bodů, ve kterých AS PF UK seznámil s následujícím:  

- V prvním bodu informoval o průběhu výběrového řízení v rámci investiční akce opravy oken 

a fasády. V rámci lhůty pro podání námitek podala námitky společnost BAK. Vedení fakulty 

se námitkami zabývalo a na základě pochyb bylo zrušeno rozhodnutí zadavatele o výběru 

nejvhodnějšího dodavatele. Zároveň bylo zrušeno rozhodnutí o posouzení kvalifikace 

společnosti Chládek & Tintěra a společnost Chládek & Tintěra a objednatelé referenčních 

zakázek byli vyzváni k upřesnění údajů ohledně pochybností o referenčních zakázkách. 

Vedení fakulty následně obdrželo 13. ledna vyjádření od společnosti Chládek & Tintěra, ve 

kterém společnost nahradila jednu referenční zakázku jinou referenční zakázkou . Na základě 

této změny byla společnost opět vyzvána k upřesnění této nové referenční zakázky. Po výzvě 

společnost dodala referenční list od dodavatele, kterým je společnost Metrostav. Výběrovou 

komisí byla následně opět doporučena společnost Chládek & Tintěra. Nyní bude opětovně 

vydáno rozhodnutí o výběru zhotovitele a znovu poběží 15denní lhůta pro podání námitek. 

Pokud nebudou podány žádné námitky, bude možné přistoupit k podpisu smlouvy se 

zhotovitelem. V souvislosti s nadcházející investiční akcí okna a fasáda bylo pokračováno 

vpřípravě organizace letního semestru, aby mohl proběhnout bez závažných omezení. Finální 

program investiční akce bude zveřejněn po podpisu smlouvy na základě dohody se 

zhotovitelem. 

- Ve druhém bodu informoval o rozeslání podrobné výzvy k tvorbě rozpočtu na rok 2025 na 

jednotlivá pracoviště. Cílem výzvy je detailně zmapovat plánované příjmy a výdaje 

jednotlivých pracovišť v roce 2025. Zároveň by rozpočet měl být více provázán s účetnictvím, 

aby jednotlivá pracoviště mohla sledovat reálné čerpání rozpočtu. Pracoviště by měla být 

informována, jaký požadavek byl schválen a jaký byl odmítnut. K uvedenému doplnil, že na 

konci měsíce ledna byl zveřejněn rozpis příspěvků a dotací MŠMT. Dle předběžného odhadnu 

by měla PF UK získat z příspěvku na vzdělávací činnost zhruba 20 milionů Kč navíc oproti 

roku 2024. 

- V dalším bodu zmínil policejní zásah na fakultě, který proběhl 19. prosince 2024. Průběh 

zmíněného zásahu a jeho hodnocení bude vedení fakulty diskutovat s Policií ČR 

a bezpečnostním odborem rektorátu.  

- V pátém bodu informoval o pozitivních ohlasech na otevření knihovny o víkendech během 

zimního zkouškového období. Návštěvnost knihovny dosahovala až 100 lidí během jednoho 

dne. Rektorát PF UK požádal, zda by bylo možné pokračovat s provozem knihovny 

o víkendech i nadále. Pokud se podaří zajistit personál na dozor knihovny o víkendech, tak 

bude možné nadále pokračovat s provozem knihovny i o víkendech. 
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- Následně informoval o setkání vedení fakulty s rektorkou a členkami a členy jejího kolegia, 

které proběhlo dne 21. ledna 2025. Hlavními diskutovanými body byly investiční akce opravy 

oken a fasády , implementace reformy doktorského studia, akreditace nového magisterského 

studijního programu v anglickém jazyce, rozpočet fakulty pro rok 2025 a strategický záměr 

fakulty na roky 2026-2030. Zároveň byly sděleny výhrady k fungování studijního 

informačního systému a elektronické spisové služby. Tématem setkání bylo také zavedení 

prospěchových stipendií pro 5. ročník magisterského studijního programu. Na úrovni 

univerzity se také řeší tzv. vnitrobanka, do které PF UK přislíbila 16 až 20 milionů Kč. Jedná 

se o volné prostředky ve fakultních fondech, které fakulta momentálně nevyužije. 

- V posledním bodu informoval o statistice státních závěrečných zkoušek. Písemnou část státní 

závěrečné zkoušky z občanského práva v roce 2024 konalo 368 studujících, 

z obchodního práva 401 studujících, ze správního práva 323 studujících, z ústavního práva 

386 studujících a z trestního práva 318 studujících. Úspěšnost u občanského práva byla 93 %, 

u obchodního práva 87 %, u správního práva 92 %, u ústavního práva 97 % a u trestního práva 

83 %. Ústní soukromoprávní část státní závěrečné zkoušky konalo v roce 2024 341 

studujících, její úspěšnost byla 83 %. Veřejnoprávní část konalo 344 studujících a její 

úspěšnost byla 94 %. V lednu v roce 2025 konalo ústní veřejnoprávní část státní závěrečné 

zkoušky ze 149 přihlášených studujících pouze 93 a 3 neprospěli. Soukromoprávní část 

konalo ze 162 přihlášených studujících jen 69 a neprospělo 7 studujících. Dále byly na Komisi 

pro otázky studia diskutovány písemné části státní závěrečné zkoušky a jejich administrativní 

náročnost a odměňování za jejich realizaci. Mapováno je momentálně kolik času vynaloží 

jednotlivé katedry na písemné části státní závěrečné zkoušky . Pro zjednodušení náročnosti 

administrativy státních závěsných zkoušek se uvažuje o zavedení možnosti asistenta komise, 

který by mohl činit určité úkony místo komise.  

Kol. dr. Říha informoval AS PF UK o dění na úrovni AS UK. Ohledně tzv. vnitrobanky doplnil, 

že univerzita disponuje zhruba s 1,5 miliardy Kč na různých bankovních účtech.  Cílem je vytvořit 

vnitřní fond univerzity, kde by byly kumulovány peníze, které nejsou aktivně využívány. Vložení 

finanční prostředků PF UK do tohoto fondu by mělo být schvalováno akademickým senátem. Dále 

byly v prosinci a lednu podepsány 2 investiční smlouvy, jedna z nich se týkala víceprací na 

Albertově, druhá MEFAREDu. Uvedl také, že kolegium rektorky se rozšířilo o novou pozici 

prorektorky, kterou bude zastávat Mgr. Jourová a bude mít na starost prosazování zájmu 

univerzity ve vztahu k evropským institucím. Dále se bude také obměňovat 1/3 členů AS UK 

a ustanovovat nové předsednictvo. Na dalším zasedání AS UK bude projednávána zpráva 

vyšetřovací komise AS UK v souvislosti se zakázkami na bezpečnostna FF UK. Dále informoval 

o schválení změny vnitřního předpisu, který umožňuje, aby zaměstnavatel přispíval i na 

dlouhodobý investiční produkt. Kol. dr. Staša ještě dodal, že se letos na jaře předpokládá 

projednání novel vnitřních předpisů univerzity, v prvé řadě Statutu, Studijního a zkušebního řádu 

a Stipendijního řádu. 

Kol. dr. Staša otevřel rozpravu, ve které kol. Linzer ocenil realizaci návrhu na otevření knihovny 

během víkendů. Zároveň navrhl určitým způsobem evidovat návštěvníky knihovny během 

víkendového provozu. Doporučil také vyjednat spoluúčast rektorátu na financování rekonstrukce 

knihovny. Ohledně tzv. vnitrobanky doplnil, že se zatím zavázalo přispět minimum fakult. 

Apeloval proto na vedení univerzity, aby každá fakulta přispěla nějakou finanční částkou. Dále 

informoval, že zpráva vyšetřovací komise AS UK se týkala také vzájemného propojení 

jednotlivých uchazečů o veřejnou zakázku. Následně se kol. Milichovský dotazoval na výši 

zhodnocení vloženým finančních prostředků do tzv. vnitrobanky. Prof. Boháč reagoval, že 

zhodnocení je rozděleno na fixní a variabilní složku, s tím že fixní by měla dosahovat poloviny 
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repo sazby a v součtu s variabilní složkou bude dosahovat minimálně stejné výše jako na 

současných spořících účtech fakulty. Dále kol. Wenkeová ohledně policejního zásahu v prosinci 

uvedla, že u studentů byla vyvolána obava a nedůvěra v systém KISS z důvodu neodeslání žádné 

informační zprávy ohledně situace. Prof. Boháč uvedl, že se řídil pokynem Policie ČR a byla tak 

rozeslána až informační zpráva o ukončení zásahu a informační email, kde byla celá situace 

vysvětlena. Kol. Wenkeová také pozvala všechny na sbírku na podporu Ukrajiny, která se bude 

konat dne 24. února 2025 v prostorách bazénu PF UK.  

2. Vyjádření ke jmenování vedoucího katedry 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil kandidáta prof. 

Handrlicu na vedoucího Katedry správního práva a správní vědy. Návrh na jmenování je předkládán 

na tříleté období od 1. dubna 2025 do 31. března 2028. Děkan odkázal na předložený podkladový 

materiál a ocenil proběhlou reformu výuky a kontrol studia, vědeckou činnost katedry a zvýšení počtu 

doktorandů ve studijním programu správního práva a správní vědy. Prof. Handrlica uvedl, že se 

povedlo reformovat předmět správní právo III a v současné době je Katedra správního práva a správní 

vědy jediná katedra v ČR, která vyučuje jednosemestrální předmět pouze na správní soudnictví. Pro 

tento předmět bylo také připraveno praktikum správního práva v podobě e-booku. Podařilo se zavést 

nové předměty jako jsou například eGovernment, školské právo, moot-court ze správního práva, právo 

v kultuře a letecké právo. Došlo také k rozšíření právní praxe na správních soudech. Bude se 

dokončovat nová učebnice a připravuje se nové správních praktikum pro ulehčení přípravy studentům 

na klauzurní práce. V rámci Erasmu se uvažuje o zavedení nového předmětu art law. Katedra 

správního práva a správní vědy by chtěla také etablovat spolupráci s evropskou agenturou pro 

kosmický program v podobě studentských stáží. Ohledně publikační činnosti se připravují 2 zvláštní 

vydání milánského časopisu o chytrých městech. Na úrovni mezinárodních vztahů se Katedra 

správního práva a správní vědy zapojila do aliance 4EU+ v rámci které proběhli již 2 setkání, jedno 

o regulačních pískovištích a druhé o chytrých městech. Dále se také podařilo řadě kolegům vycestovat 

na zahraniční univerzity. Zároveň Katedra správního práva a správní vědy získala 3 nové doktorandy, 

kteří studují v anglickém jazyce a také 3 odborní asistenti získali titul LL.M. Současným cílem je 

habilitovat 2 juniorní kolegy. Následně kol. Linzer v rámci rozpravy ocenil aktivní zapojení Katedry 

správního práva a správní vědy do aliance 4EU+. Kladně hodnotil také stabilizování a fungování 

Katedry správního práva a správní vědy. Dále kol. Vítovec se dotazoval na habilitaci dvou odborných 

asistentů působících na Katedře správního práva a správní vědy. Prof. Handrlica věří, že se habilitace 

povede, protože se katedra snaží kolegy maximálně podporovat. Kol. doc. Sedláček vnímá Katedru 

správního práva a správní vědy velmi pozitivně a katedra úspěšně podporuje své mladé nadějné 

kolegy. Zároveň ocenil pořádání akcí a workshopů, kterých se sám účastnil. Kol. dr. Gangur také 

ocenil zapojení a kooperaci pomocné vědecké síly na akademické činnosti. Prof. Handrlica reagoval, 

že katedra se snaží zapojit studenty do akademické činnosti již během magisterského studia.  

Usnesení č. 18/2: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko ke jmenování prof. JUDr. Jakuba Handrlici, LL.M., 

Ph.D., DSc. vedoucím Katedry správního práva a správní vědy.” 

(13 pro, 1 proti, 3 zdrž.) 
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3. Vyjádření ke jmenování vedoucího centra 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil kandidáta dr. Svatoše 

na vedoucího Centra mimosoudního řešení sporů. Návrh na jmenování je předkládán na tříleté období  

od 1.března 2025 do 29. února 2028. Předložený podkladový materiál podle jeho názoru dobře 

reflektuje činnost Centra mimosoudního řešení sporů a ocenil množství nabízených předmětů, účast na 

moot-courtech a získání grantu OP JAK. Následně dr. Svatoš poděkoval za spolupráci Katedře 

občanského práva. Značná část činnosti Centra mimosoudního řešení sporů spočívá v podporování 

studentů při výjezdech do zahraniční v rámci mezinárodních moot-courtů. Do budoucna zamýšlí 

určitou reformu vyučovaných předmětů. V současné době je o předměty velký zájem, ale nedaří se 

plně pokrýt veškerou poptávku studentů. Od 1. ledna 2025 na základě získaného grantu OPJAK 

přibyli 3 noví zaměstnanci a z toho 2 zaměstnanci jsou pracovně provázáni s Ministerstvem 

spravedlnosti. Kol. doc. Sedláček v rámci rozpravy kladně hodnotil spolupráci Centra mimosoudního 

řešení sporů a Katedry občanského práva v rámci výuky občanského práva hmotného a podpořil také 

do budoucna zapojení do výuky občanského práva procesního.  

Usnesení č. 18/3: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko ke jmenování JUDr. Martina Svatoše, Ph.D. 

vedoucím Centra mimosoudního řešení sporů.” 

(17 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

4. Koncepce doktorského studia od akademického roku 2025/26 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil budoucí koncepci 

doktorského studia. Primárním důvodem předložení koncepce je novela vysokoškolského zákona, 

které musí být doktorské studijní programy přizpůsobeny. Koncepce vychází z 3 typů doktorandů – 

prezenční doktorand, kombinovaný doktorand se stipendiem a kombinovaný doktorand. Prezenční 

doktorand bude mít nárok na doktorandské stipendium v minimální zákonné výši, tj. 1,2násobek 

minimální mzdy a kombinovaný doktorand se stipendiem bude mít nárok na stipendium ve výši 

poloviny doktorandského stipendia prezenčního doktoranda.. Koncepce také podrobně popisuje 

pracovní náplň jednotlivých typů doktorandů a jejich obsah individuálního studijního plánu zahrnující 

požadavky na publikační výstupy a rozsah výuky. Na základě kalkulací peněžních prostředků, 

personálního obsazení jednotlivých kateder a počtu stávajících prezenčních doktorandů bude dopředu 

určen předpokládaný počet doktorandů, kteří budou moct být přijati do jednotlivých programů, resp. 

na jednotlivé katedry. Odhadem lze přepokládat, že se na základě reformy zvedne příspěvek C 

o 1,5 milionu Kč a současně budou doktorandi nadále financování ze stipendijního fondu. Tento 

materiál byl také diskutován na Komisi pro otázky studia a materiál získal podporu bez zásadních 

připomínek.  K doktorandům, jejichž mateřský jazyk je cizí jazyk, bude přistupováno specificky, 

protože nemohou vyučovat semináře v českém jazyce. Materiál bude po schválení projednán na 

koordinační radě doktorských studijních programů a následně co nejdříve publikován. Následně se 

kol. Linzer v rámci rozpravy dotazoval, jestli se budou do doktorandů s cizím jazykem počítat 

i Slováci. Prof. Boháč uvedl, že pokud budou vyučovat seminář a studující budou rozumět, tak 

nemusí být zahrnutí do doktorandů s cizím jazykem. Dále se kol. Vítovec dotazoval, zda se kvůli 

reformě doktorského studia budou měnit studijní předpisy fakulty, například zda se budou interní 

doktorandi podílet na písemných zkouškách. Také se dotazoval na zákaz kombinování úvazků 

doktoranda, zda bude úvazek větší než 0,5 akceptován. Zároveň se dotazoval ohledně kombinovaných 

doktorandů se stipendiem, zda budou mít podporu od fakulty pro cesty pro zahraničí. Prof. Boháč 
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informoval, že vnitřní předpisy budou muset být přizpůsobeny novele zákona o vysokých školách 

a novele vnitřních předpisů univerzity. Interní doktorandi by měli představovat plnohodnotné členy 

katedry, proto by měli být připuštěni i ke zkoušení. Konkrétní rozhodnutí ohledně zkoušení 

doktorandem by bylo ponecháno na vedoucím katedry. Ohledně zákazu kombinování úvazků uvedl, že 

tato koncepce nepřestavuje žádná tvrdá pravidla a zákazy, ale pouze určitá doporučení. Pokud 

doktorand bude plnit veškeré své povinnost, tak více úvazků nelze doktorandovi zakazovat. Co se týče 

vycestování do zahraničí, tak by měli mít prioritu prezenční doktorandi a kombinovaným 

doktorandům se stipendiem by měla fakulta umožnit vyjíždět více než kombinovaným bez stipendia. 

Dále se kol. Gangur dotazoval, zda doktorandi se zájem o vycestování do zahraničí mají žádat 

prostřednictvím tzv. kolové výzvy určitou měsíční podporu. Prof. Boháč reagoval, že kolové výzvy 

jsou pouze ostatní podpora, primární podpora je Erasmus a meziuniverzitní a mezifakultní dohody, 

nicméně samozřejmě mohou žádat i v rámci tzv. kolové výzvy. Kol. dr. Gangur se také dotazoval, 

zda bude v nových pravidlech zavedena možnost přestupu mezi doktorandskými programy. Prof. 

Boháč informoval, že přestupy mezi prezenční a kombinovanou formou se stipendiem a bez stipendia 

jsou možné, záleží ale vždy na přístupu garantů a oborových rad programů. Pokud se doktorand 

v kombinované formě osvědčí, tak často bývá garantem předmětu navrhnut na přestup do interní 

formy doktorského studia.  Kol. dr. Říha doplnil, že každý interní doktorand na Katedře evropského 

práva byl přijat z kombinovaného doktorského programu. Ohledně přestupů doktorandů bude vždy 

záležet na vnitřních pravidlech jednotlivých pracovišť na fakultě. Prof. Boháč ohledně výuky 

doktorandy ještě doplnil, že doktorand v rámci výuky pod vedením svého školitele získává potřebný 

hlubší teoretický základ právního vědního oboru, v němž zpracovává disertační práci, proto by taková 

výuka měla být součástí jeho individuálního studijního plánu. Kol. Vítovec se závěrem diskuse 

dotazoval, jak bude řešena odměna doktoranda za výuku. Prof. Boháč uvedl, že u nových doktorandů 

budou odměny za výuku součástí doktorského stipendia, resp. příjmu. 

Usnesení č. 18/4: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s koncepcí doktorského studia od akademického 

roku 2025/26.” 

(17 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

5. Dotazníkové šetření týkající se chování a interakcí na fakultě 

Kol. dr. Staša uvedl tento bod a předal slovo prof. Boháčovi, který představil návrh na dotazníkové 

šetření. Pro realizaci dotazníkového šetření byly získány externí finanční prostředky ve výši 

240 000 Kč. Dotazníkové šetření se bude zaměřovat primárně na nevhodné chování, spokojenost, 

slaďování soukromého a pracovního života a hodnocení well-beingu. Ombudsmanka Mgr. Hrubá 

následně uvedla, že byly osloveny 4 sociologické společnosti a vítěznou společností se stala agentura 

STEM/MARK. V současné době se s agenturou zahajuje spolupráce a probíhají přípravy na vytvoření 

dotazníku. Jeden z dotazníků bude zaměřen na studenty a druhý na pracovníky. Ostatní finanční 

prostředky, které nebudou využity na dotazník budou vynaloženy na propagaci. Kol. Stoilov se 

dotazoval na celkové využití poskytnutých finančních prostředků, pokud bude na dotazník využita 

pouze menší část finančních prostředků. Mgr. Hrubá informovala, že poskytnuté finanční prostředky 

mohou být využity pouze na zmíněné dotazníkové šetření a případné zbylé finanční prostředky mohou 

být ještě využity na psychologickou nebo karierní poradnu. 
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Usnesení č. 18/5: 

„AS PF UK vyjadřuje souhlasné stanovisko s realizací dotazníkového šetření týkajícího se 

chování a interakcí na fakultě.” 

(17 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

6. Různé 

Kol. dr. Staša na úvod tohoto bodu navrhl změnu harmonogramu zasedání AS PF UK, která spočívá 

ve změně data červnového zasedání. To se uskuteční již 12. června 2025.  

AS PF UK vzal změnu harmonogramu tichým souhlasem na vědomí. 

Poté se v rozpravě kol. dr. Gangur dotazoval na připomínky podané vedením fakulty k záměru 

novely Rigorózního řádu ve smyslu úplného zrušení uznávání diplomových prací za práce rigorózní. 

Prof. Boháč upřesnil, že univerzita se dotazovala, jakým způsobem fakulta přistupuje k uznávání 

diplomových prací a jakým způsobem by chtěla práce uznávat do budoucna. Tato problematika byla 

diskutována na kolegiu děkana . Systémové by bylo buď přiznávat přímo titul JUDr. za absolvování 

magisterského studijního programu nebo titul JUDr. zcela zrušit. V diskusi pak převážil názor, že za 

současného stavu by uznávání nemělo být připuštěno, případně pouze uznávání disertačních prací za 

práce rigorózní. Hlavním argumentem proti uznávání je teze “za jednu práci jeden titul”. Dále bylo 

také univerzitě v připomínkách popsáno zpřísnění podmínek pro uznávání diplomových prací za práce 

rigorózní. Kol. dr. Gangur závěrem rozpravy k této otázce navrhl přijmout usnesení na téma uznávání 

diplomových prací.  

Usnesení č. 18/6: 

„AS PF UK nepodporuje připomínky uplatněné PF UK k Rigoróznímu řádu UK, na základě 

kterých by došlo k omezování či úplnému zrušení možnosti uznávání diplomových prací za 

práce rigorózní.” 

(10 pro, 2 proti, 4 zdrž.) 

Kol. dr. Staša poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

 

Zapsal: Míka 

Schválil: Staša 

Tato verze zápisu bude předložena ke schválení senátu na zasedání plánovaném na  

6. března 2025. 


